


Läsårsarkiveringen

• På det stora hela har det gått bra.

• Inga stora fel påträffade.



Skolstart/support

• Mycket frågor och det har tyvärr märkts att Veronica slutat.

• Plan finns och ny personal finns på plats men det tar tid för 

dem att bli kompetenta på både produkt och skolform.

• Vi tar gärna hjälp med att utbilda vår personal.



Produktutveckling

• Beda har gått bra. Inga stora fel.

• Hur har det gått med nya variabler?

• Kurskoder kopplat till kursinriktning och ämnesindelning.

• Ej någon leverans av nya funktioner för FHSK sedan förra 

mötet.



Övrigt

• Antal inloggningar i ansökningsmodulen

Antal inloggningar Månad

29 338 Aug 24

21 291 Juli 24

39 423 Juni 24

69 717 Maj 24

96 482 April 24

60 594 Mars 24

41 055 Feb 24

31 409 Jan 24

27 039 Dec 23

30 469 Nov 23

21 507 Okt 23

14 374 Sept 23

482 698 TOTALT
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